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Protokół Nr 3/24
z posiedzenia

Komisji Finansowo-Gospodarczej
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

w dniu 26 sierpnia 2024 r.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
członków komisji, zastępcę prezydenta miasta oraz kierowników Urzędu Miasta, dokonał
przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło. Obrady rozpoczęto 26 sierpnia 2024 o godz. 16:00,
a zakończono o godz. 17:54 tego samego dnia. Na statutową liczbę 10 radnych w chwili
rozpoczęcia obrad obecnych było 9 członków komisji, radni doszli w czasie obrad. Obecność
członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą
systemu eSesja oraz podpis na liście obecności (lista obecności stanowi załącznik do nin.
protokołu). Przewodniczący poinformował, że obrady komisji są prawomocne. Obrady odbyły
się stacjonarnie w sali konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza Piramowicza 32
w Kędzierzynie-Koźle, za pośrednictwem systemu eSesja.

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków.

Obecni:

1. Hanna Białas
2. Wiesław Fąfara
3. Wojciech Jagiełło
4. Andrzej Kopacki
5. Jacek Król
6. Małgorzata Lipczyńska
7. Adam Oczoś
8. Ewa Odulińska
9. Fabian Pszon
10. Ireneusz Wiśniewski

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli :

1. Alicja Górska, prezes Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o.;
2. Arnold Scheit, członek zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o;
3. Ewa Dudzińska, główna księgowa Zarządu Związku Międzygminnego „Czysty

Region”;
4. Dorota Stanek, kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami  Związku Międzygminnego

„Czysty Region”
5. Ewa Przybylska, Norbert Adamkiewicz Prokurent, Miejskich Wodociągów i

Kanalizacji Sp. z o.o.;
6. Joanna Hariasz, skarbnik miasta Kędzierzyn-Koźle;
7. Joanna Mazurkiewicz, radca prawny Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle;
8. Jolanta Gądek-Rypel, prezes Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o;
9. Józef Muc, kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego w Kędzierzynie-Koźlu;
10. Krzysztof Wołynkiewicz, I zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds.

gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej;
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11. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i
Planowania Przestrzennego w Kędzierzynie-Koźlu;

12. Tomasz Radłowski, II zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych
i społeczno-gospodarczych.

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków.

Obecni:

1. Hanna Białas
2. Wiesław Fąfara
3. Wojciech Jagiełło
4. Andrzej Kopacki
5. Jacek Król
6. Małgorzata Lipczyńska
7. Adam Oczoś
8. Ewa Odulińska
9. Fabian Pszon
10. Ireneusz Wiśniewski

Ad 2.
Wnioski do porządku obrad.

Danuta Stanek, kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami  Związku Międzygminnego
„Czysty Region” poprosiła o zmianę kolejności porządku obrad, jest radną w gminie Ujazd i o
godz. 16:00 ma sesję w której chce uczestniczyć.

Radni Jacek Król i Adam Oczoś zaproponowali, aby przesunąć opiniowanie sprawozdań
wszystkich spółek, aby zostały omówione przed projektami uchwał.

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło
Głosowano wniosek w sprawie:
zmiany kolejności punktów, aby pkt.:
- Analiza funkcjonowania Związku Międzygminnego „Czysty Region” – temat wynika z
planu pracy komisji,
- Przegląd wyników finansowych spółek z udziałem gminy – temat wynika z planu pracy
komisji:
a) Miejskie Wodociągi i Kanalizacja w Kędzierzynie-Koźlu Spółka z o.o.
b) Kędzierzyńsko-Kozielski Park Przemysłowy w Kędzierzynie-Koźlu Spółka z o.o.
c) Miejski Zakład Energetyki Cieplnej w Kędzierzynie-Koźlu Spółka z o.o.,
zostały omówione przed projektami uchwał.
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska,
Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (1)
Wiesław Fąfara

Ad 3.
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Przyjęcie protokołu nr 2/24 z dnia 24 czerwca 2024 r.

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że protokół został zamieszczony
na portalu eSesja.pl oraz BIP. Nikt nie zgłosił uwag i zastrzeżeń, poddał pod głosowanie
przyjęcie protokołu nr 2/24.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu nr 2/24 z dnia 24 czerwca 2024 r.
Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Małgorzata
Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski

Ad 4.
Analiza funkcjonowania Związku Międzygminnego „Czysty Region” – temat wynika
z planu pracy komisji (analiza stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że radni otrzymali obszerną
analizą, otworzył dyskusję.

Radny Jacek Król zapytał czy trwają prace odnośnie poszerzenia związku, czy są gminy które
chcą wejść do związku.

Dorota Stanek Kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami  Związku Międzygminnego
„Czysty Region” w 2023 r.  do związku weszła gmina Zawadzkie. Do Związku chce wejść
gmina Rudziniec, po analizie ustalono, że ta gmina była by dla związku i spółki opłacalna.
We wrześniu zostanie to przedstawione na zgromadzeniu.

Radny Jacek Król zapytał czy jest rezerwa i możliwość przyjęcia kolejnych gmin i odpadów.

Dorota Stanek Kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami  Związku Międzygminnego
„Czysty Region” spółka ma możliwość przyjęcia jeszcze dwóch gmin, ale należałoby
zbudować trzecią kwaterę na składowanie odpadów.

Radna Ewa Odulińska zapytała o usługi od gminy Cisek i Leśnica.

Dorota Stanek Kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami  Związku Międzygminnego
„Czysty Region” wyjaśniła, że te gminy są od początku w związku, lecz do tej pory
obsługiwane były przez Zakład Oczyszczania Miasta Strach a obecnie wszystkie gminy będą
obsługiwane przez spółkę w trybie in house, czyli własnymi środkami.

Komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. analizę.

Ad 5.
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Przegląd wyników finansowych spółek z udziałem gminy – temat wynika z planu pracy
komisji:

a) Miejskie Wodociągi i Kanalizacja w Kędzierzynie-Koźlu Spółka z o.o. (informacja
stanowi załącznik do nin. protokołu)

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poprosił o wprowadzenie.

Ewa Przybylska, prokurent spółki, Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.
poinformowała o bilansie zysków i strat.

Radny Jacek Król zapytał o wysokość amortyzacji za rok 2023. Z czego wynika zmiana.

Ewa Przybylska, prokurent, Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. poinformowała, że
zmniejszyli amortyzację o 25% ze środków trwałych w stosunku do roku poprzedniego,
z kwoty ok. 8 mln zł na ok. 6 mln zł. Zmiana została wprowadzona, aby wydłużyć okres
amortyzacji środków trwałych.

Radny Jacek Król zapytał o dotację.

Ewa Przybylska, prokurent, Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. poinformowała,
że dotacja została już rozliczona.

b) Kędzierzyńsko-Kozielski Park Przemysłowy w Kędzierzynie-Koźlu Spółka z o.o.
(informacja stanowi załącznik do nin. protokołu)

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poprosił o wprowadzenie.

Prezes Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Alicja Górska poinformowała, że
sprawozdanie zostało przekazane, spółka zakończyła rok na plusie. W budynku została
zamontowana winda. Utrzymano doczasowych najemców, obłożenie w budynku to jest
zajętych 95% pomieszczeń. Tereny inwestycyjny są promowane, są zlokalizowane w różnych
miejscach gminy. Jest ogólne spowolnienie z pozyskaniem nowych inwestorów.
Były realizowane szkolenia z przedsiębiorczości dla uczniów i przeciębiorców, w ramach
OCRG, proponują studia podyplomowe, jest spore zainteresowanie ok. 30 osób jest
zainteresowanych studiami MBE na miejscu.

Radny Andrzej Kopacki zapytał o inwestora Eko Okna, z artykułów prasowych wyczytał, że
były sugestie z uzyskaniem kredytów. Przypomniała, że sytuacja spółki Azoty również jest
trudna. Zapytał o inwestora Foosung ponieważ z publikacji prasowych doczytał obostrzenia
związane z produkcją baterii alkaicznych do samochodów elektrycznych, co ma przełożenie na
inwestora, który czeka na przełożenie procesu technologii, przecież firma otrzymała dotację z
państwa na tę inwestycją i miała ja przeznaczyć na budowę  hali, czy obecnie firma będzie
zaczynała te prace.

Prezes Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Alicja Górska wyjaśniła, że firma
Foosung poinformowała, że uzyskała wszystkie zgody środowiskowe i czekają z budową do
końca roku. Prezes spółki przebywa w Korei na instalacji pilotażowej. W spółce Eko Okna
firma zakończyła inwestycję, zakończył się proces rekrutacji, zakład działa. Przed komisją
próbowała skontaktować się z prezesem spółki, celem uzyskania informacji o sytuacji
ekonomicznej spółki lecz bez skutku.
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Radny Jacek Król wskazał, że firma Foosung otrzymała dotacje z Państwa która wystarczyła
na zakup działki, za pieniądze od państwa zapłaciła gminnie więc finansowo wyszli na zero.
A przez 5 lat czekają z decyzjami a zakład nie powstał. Inwestor Firma Eko Okna ma problemy
z uzyskaniem kredytów. Zapytał o wynik finansowy spółki.

Prezes Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Alicja Górska poinformowała, że
spółka jest na plusie. Wzrost wartości majątku miedzy rokiem 2021 a 2022 był ogromny a w
roku 2023 wygenerował się na poziomie ok. 88 tys. zł.

Radny Jacek Król zapytał o spadek w kosztach w wysokości 45 tys. zł, czy zmniejszyło się
zatrudnienie.

Prezes Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Alicja Górska wyjaśniła, że tak,
zmniejszyło się zatrudnienie o pół etatu, teraz są 3 etaty.

Radny Jacek Król zapytał o wzrost kosztów, materiałów i energii o 30%, co powoduje
największy wzrost koszt.

Prezes Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Alicja Górska wyjaśniła, że
budynek przy ul. Szkolnej 15 generuje największy koszt, szczególnie koszty ogrzewania, bo są
duże okna i budynek nie jest ocieplony. Budynek w Blachowni który był wynajmowany firmie
Bel-mar, tam nastąpił wyciekł pary wodnej w dziurawych rurach, wymusił szybką zmianę
systemu ogrzewania, przeszli na piece elektryczne.

c) Miejski Zakład Energetyki Cieplnej w Kędzierzynie-Koźlu Spółka z o.o. (informacja
stanowi załącznik do nin. protokołu)

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poprosił o wprowadzenie w temacie Jolantę Gądek-
Rypel, prezes zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej spółki z o.o.

Prezes zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Jolanta Gądek-Rypel poinformowała,
że sprawozdanie zostało przekazane, spółka zakończyła rok z zyskiem, sytuacja jest dobra.
Spółka uzyskała koncesję na obrót gazem, na siedzibie spółki został zamontowany system
fotowoltaiczny, nadmiar energii jest oddawany. Będą przyłączali nowych odbiorców w ramach
programu Fenix. Zmieniała się cena na przesył gazu.

Radny Fabian Pszon zapytał czy spółka pozyskała fundusze zewnętrze na realizację projektów.
Zapytał o koszt obsługi prawnej. Poprosił o informację dot. kwoty na stan rezerw i nagród dla
jubileuszowych dla pracowników w sprawozdaniu jest to koszt ponad 1 609 000,00. zł.

Prezes zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Jolanta Gądek-Rypel poinformowała,
przygotuje odpowiedz jaki były koszt obsługi prawnej. Kwota 1 601 0271,00 zł to rezerwy
zawiązane w przypadku odejść i na odprawy jubileuszowe i odprawy emerytalne.
Wykorzystanie zero. Nastąpiło zwiększenie o 418 tys. zł. To rezerwy zawiązywane na poczet
nagród oraz na nie wykorzystanych urlopów.

Radny Fabian Pszon zapytał czy zarząd otrzymał nagrody finansowe w 2023 r.
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Prezes zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Jolanta Gądek-Rypel poinformowała,
że zarząd nie otrzymał odpraw ani nagród jubileuszowych, ale otrzymał wynagrodzenie
uzupełniające w wysokości jednej pensji.

Radny Fabian Pszon zapytał co to są koszty rodzajowe na 300 tys. zł.

Prezes zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Jolanta Gądek-Rypel poinformowała,
że sprawdzi i udzieli odpowiedzi radnemu.

Radny Andrzej Kopacki wskazał, ze w budynkach po jednostce wojskowej w Koźlu powstają
owe mieszkania co może oznaczać rozbudowę sieci i kotłownie przy ul. Piastowskiej przez
MZEC, czy spółka myśli o modernizacji kotłowni. Czy przepisy prawa pozwalają na zmiany
z modernizacją na przyszłość.

Prezes zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Jolanta Gądek-Rypel poinformowała,
że moc zainstalowana wystarczy żeby podłączyć wszystkie budynki zlokalizowane na terenie
jednostki wojskowej. W tym roku wybudowano sieć i przyłącze, który będzie zasilał
wyremontowany budynek nr 1. W każdym budynku będzie zainstalowany kolejny węzeł, moc
jest na wszystkie budynki. Zarząd nie otrzymał pozwolenia od Tauron na modernizację
budynku kotłowni.

Arnold Scheit, członek zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.
poinformował, że przepisy w Polsce i Europie dynamicznie się zmieniają, w Europie odchodzi
się od paliw kopalnych. W Polce buduje się duże źródło geotermalne. Czeka nas transformacja
energetyczna. W Izbie Ciepłowników te tematy sa podejmowane. Stan techniczny kotłowni w
Koźlu spełnia swoją funkcję, zostało zmodernizowana automatyka, tylko źle wygląda. Czeka
nas transformacja po roku 2030, cena za ogrzewanie w przyszłości wzrośnie. Rozmawiają
o małych reaktorach jądrowych dla wytwarzania ciepła. W ciągu dwóch lat muszą dokonać
wyboru żródła ciepła. Zakłady Azotowe będą zmuszone do zmiany źródła ciepła i mogą
wypowiedzieć MZEC ciepło i będą zmuszeni znaleźć źródło ciepła.

Radny Andrzej Kopacki zapytał czy źródła geotermalne są poszukiwane.

Arnold Scheit, członek zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.
poinformował, że na Śląsku nie ma źródeł geotermalnych a również kopalnie zablokowały
możliwość odwiertów, zródła są poszukiwane w województwie małopolskim i poznańskim.

Radny Jacek Król zapytał o wzrost dot. rezerw, co roku następuje wzrost, dlaczego
wprowadzono rezerw w 2023 r. a nie było w 2022 r. Co pogorszyło wynik.

Prezes zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Jolanta Gądek-Rypel poinformowała,
że nie było rezerwy na 2022 r. bo nie było jubileuszy i odpraw emertytalnych. Biegły nakazał
stworzenie rezerw.

Radny Jacek Król zapytał o wysokości ujęte w rezerwach dot. pozwów i spraw sądowych na
kwotę ponad 1 mln. zł.

Prezes zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Jolanta Gądek-Rypel poinformowała,
że to dotyczy potrącenia kar umownych naliczonych przez MZEC czyli zamawiającego ma
rzecz wykonawcy. MZEC odwołał się od wyroku, dot. potrącenia kar umownych w okresie
pandemii, w czasie COVID, to odbywa się posiedzenie w drugiej instancji, ostatnie posiedzenie
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sądu, niejawne, zostało odroczone. Nie ma nowego terminu w sądzie we Wrocławiu. Duga
sprawa dot. zwolnienia dyscyplinarnego pracownika, nie było jeszcze rozprawy w Sądzie
Pracy, dot. kwoty 33 tys. zł.

Radny Jacek Król zapytał o zapytał o liczenie zysku.

Prezes zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Jolanta Gądek-Rypel poinformowała,
że zysk jest liczony w formule przychody minus koszty.

Radny Jacek Król zapytał jaka była uchwała zarządu i walnego zgromadzenia, odnośnie
podziału zysku.

Prezes zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Jolanta Gądek-Rypel poinformowała,
że, liczyli zysk minus dywidenda 1 mln 400  tys. zł, minus nagroda dla pracowników w kwocie
120 tys. zł oraz minus 129 tys. zł dot. kapitał zapasowy.

Radny Fabian Pszon nawiązał do wypowiedzi radnego Andrzeja Kopackiego, że wielka
polityka energetyczna spada na małe samorządy również w kwestii ogrzewania, wskazania
które źródła energii są czyste, atom ma Francja, a Hiszpania walczy, aby uznać gaz za produkt
naturalny. Polska ma 69% produkcji węgla ale węgiel nie jest ekologiczny. Należy trzymać
kciuki aby Hiszpania wywalczyła uznanie gazu za ekologiczny.

Radny Jacek Król zapytał o zakup i sprzedaż gazu na giełdzie.

Prezes zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Jolanta Gądek-Rypel poinformowała,
że zgodnie z koncesją dokonują zakupu i sprzedaży gazu. Obrót gazem w pierwszej kolejności
jest na własne potrzeby, aby wykazać obrót. Sprzedają spółce w Gdańsku, aby wykazać obrót,
aby utrzymać koncesję. Zakup jest w spółce w Warszawie, nie ma limitu obrotu. Realizują
podpisaną umowę, gdyż kupują gaz na giełdzie z inna marżą. Została podpisaną umowa z Gaz
System. Realizują zapisy umowy wynikające z posiadanej koncesji, aby samodzielnie kupować
gaz na giełdzie i zaopatrywać odbiorców i jednostki samorządowe na terenie Kędzierzyna
Koźla. Niektórzy odbiorcy mają jeszcze podpisane umowy rezerwowe. Trwa okres
wypowiedzenia tych umów. Spółka może już zaopatrywać jednostki samorządowe.

Arnold Scheit, członek zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.
poinformował, że Przejście podmiotów gminnych, typu szkoły, przedszkola, dla spółek które
to robią są to działania oczywiste, lecz wiele spółek w czasie wysokiej podwyżki cen gazu,
wycofało się z taryfowania i możliwości sprzedaży odbiorcom wrażliwym.  Aby MZEC wszedł
musi spełnić mnóstwo warunków, są załatwiane, jak spółka będzie gotowa, to będą proponować
podmiotom z Kędzierzyna. Celem spółki nie jest konkurować bo brakuje im struktur
personalnych.

Radny Jacek Król zapytał ile płaci podmiot MOSiR za gaz.

Arnold Scheit, członek zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.
poinformował, że płacą 250 zł, a cena spółki to 180 zł.

Radny Jacek Król zapytał ile płaci spółka za gaz na giełdzie.

Arnold Scheit, członek zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.
poinformował, że spółki płaci 180 zł.
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Prezes zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Jolanta Gądek-Rypel poinformowała,
że sprzedażą gazu zajmuje się pan Arnold oraz nawo zatrudniona osoba.

Radny Jacek Król zapytał ile czasu potrzebują na dokonywanie sprzedaży.

Arnold Scheit, członek zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.
poinformował, że potrzebują ok. poł roku.

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poprosił o przygotowanie odpowiedzi na pytania
zadane przez radnego Fabiana Pszona.

Radny Fabian Pszon wskazał, że w piątek będzie w siedzibie MZEC i pozyska ustną odpowiedz
na zadane pytania.

Komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. wyniki finansowe spółek.

Ad 6.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę
Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości składającej się z działek nr 1624/5
i 1624/7 k.m. 7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie Koźle w rejonie ul. Zawiszy
Czarnego (projekt protokołu stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poprosił o wprowadzenie w temacie.

Kierownik Wydziału GNP Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz poinformowała, że gmina prosi o
wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości
składającej się z działek nr 1624/5 i 1624/7 k.m. 7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie
Koźle w rejonie ul. Zawiszy Czarnego od osoby fizycznej na drogę publiczną. Jest to wielki
obszar i duże rozproszenie działek, następne tereny są przygotowywane do nabycia.

Radny Fabian Pszon zapytał czy właściciel zgodził się na sprzedaż.

Radny Jacek Król zapytał o lokalizację działki.

Kierownik Wydziału GNP Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz wskazała na mapie działkę,
położenie drogi gminnej i planowaną rozbudowę drogi, będzie podział na 4 cztery działki
budowlane i 4 cztery działki na poprawienie siedlisk.

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę
Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości składającej się z działek nr 1624/5 i
1624/7 k.m. 7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie Koźle w rejonie ul. Zawiszy
Czarnego.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś,
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Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (1)
Jacek Król
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wiesław Fąfara

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 7.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy
Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Bezpieczne Opolskie - zakup sprzętu dla
jednostek OSP do prowadzenia akcji ratowniczych i usuwania skutków zjawisk
katastrofalnych” w ramach działania 2.3 – Zapobieganie zagrożenia związanym ze
zmianą klimatu w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Opolskiego
2021-2027 (projekt protokołu stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję.

Radny Jacek Król  zapytał o koszt dofinasowania i jaki to będzie wóz. Dlaczego jest kwota
dofinasowania w wysokości 38 %, a nie inna kwota.

Kierownik Wydziału Zarządzanie Kryzysowego Józef Muc poinformował, że projekt dotyczy
37 gmin, aby być partnerem koniecznie jest podjęcie ww. uchwały, gdyż planują zakupić lekki
samochód ratowniczy strażacki do 7,5 tony, napęd 4*4 za kwotę ok. 670 tys. zł, dla OSP
Kłodnica, do udziału w akcjach ratowniczych, to projekt dla gmin. W konkursie wskazano
wkład w kwocie 38%, pozostałe środki zostaną pozyskane z realizacji projektu pn.:
„Bezpieczne Opolskie - zakup sprzętu dla jednostek OSP do prowadzenia akcji ratowniczych i
usuwania skutków zjawisk katastrofalnych” w ramach działania 2.3 – Zapobieganie zagrożenia
związanym ze zmianą klimatu w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla
Opolskiego 2021-2027.

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie:
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy
Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Bezpieczne Opolskie - zakup sprzętu dla
jednostek OSP do prowadzenia akcji ratowniczych i usuwania skutków zjawisk
katastrofalnych” w ramach działania 2.3 – Zapobieganie zagrożenia związanym ze zmianą
klimatu w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027.
Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Małgorzata
Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski

Komisja jednogłośnie pozytywnie (10 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Przewodniczący ogłosił 5 min przerwy, która trwała od 16:34 do 16:40.

Ad 8.
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze
środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia
udziałów w istniejącej SIM Opolskie Południe sp. z ograniczoną odpowiedzialnością,
która przed dniem objęcia tych udziałów prowadziła działalność na terenie Gminy
Kędzierzyn-Koźle (projekt protokołu stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poprosił o wprowadzenie w temacie.

Krzysztof Wołynkiewicz, I zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej wyjaśnił, że jest to drugi wniosek z którym gmina
wystąpi do właściwego Ministra, o dofinansowanie związane z objęciem udziałów w SIM, dot.
budynku przy ul. Karpackiej. Zgodnie z Ustawą, Gmina może wystąpić z wnioskiem do 10%
wartości planowanych kosztów na inwestycję i o taką kwotę wnoszą.

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, poddał
pod głosowanie:

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków
Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w
istniejącej SIM Opolskie Południe sp. z ograniczoną odpowiedzialnością, która przed dniem
objęcia tych udziałów prowadziła działalność na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś,
Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Wiesław Fąfara, Jacek Król

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 9.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze
inkasa oraz wyznaczenia inkasentów (projekt protokołu stanowi załącznik do nin.
protokołu).

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poprosił o wprowadzenie w temacie.

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że w związku z zmianami personalnymi w
Wydziale Spraw Obywatelskich należy zmienić wykaz osób które opłatę pobierają gdyż podane
są z imiennie i nazwiska.

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, poddał
pod głosowanie:
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze
inkasa oraz wyznaczenia inkasentów..
Wyniki głosowania
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ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Małgorzata
Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski

Komisja jednogłośnie pozytywnie (10 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 10.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024
(projekt protokołu stanowi załącznik do nin. protokołu)

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję.

Radny Fabian Pszon zapytał o dwie duże kwoty na wsparcie organizacji pożytku publicznego,
na jakie imprezy zostały przeznaczone.

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że kwoty są na różne imprezy realizowane przez
organizacje pożytku publicznego, wspierane przez Wydział Kultury, min: Bieg Mikołajkowy,
konkurs piosenki i inne imprezy.

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie:
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024..
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś,
Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (1)
Jacek Król
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Wiesław Fąfara

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 11.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2024-2039 (projekt protokołu stanowi załącznik do nin.
protokołu).

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, poddał pod
głosowanie:
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2024-2039..
Wyniki głosowania
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ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś,
Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (1)
Jacek Król
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wiesław Fąfara

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 12.
Propozycje zadań do budżetu miasta na 2025 r.

Radny Wiesław Fąfara zgłosił wniosek pisemny ujęcia w budżecie miasta na rok 2025
zadania inwestycyjnego pt. „Wykonanie dokumentacji technicznej i budowa drogi Księdza
Stanisława Dutki”.

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie:
Głosowano wniosek radnego Wiesław Fąfary w sprawie:
ujęcia w budżecie miasta na rok 2025 zadania inwestycyjnego pt. „Wykonanie dokumentacji
technicznej i budowa drogi Księdza Stanisława Dutki”.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Ewa
Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Wojciech Jagiełło, Adam Oczoś

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, przyjęła
ww. wniosek (w załączeniu).

Ad 13.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Radny Wiesław Fąfara poprosił, aby wystąpić do administratora kontenerów PCK o
zwiększenie częstotliwości opróżniania kontenerów. Obok leży porozrzucana odzież, która nie
mieści się w przepełnionych kontenerach i wpływa negatywnie na wizerunek firmy i estetykę
miasta.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na 25 września (środa) br. godz. 16:00.
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Ad 14.
Zakończenie obrad.

Obrady zakończono o godz. 17:54 tego samego dnia.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Wojciech Jagiełło

Protokołowała Anna Dworaczek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


